

MICRO REMOTE ACCESSORY

FOR I-PILOT AND I-PILOT LINK

Compact wireless remote to use in addition to your i-Pilot or i-Pilot Link remote.



FEATURES

- Compact, wireless remote accessory for i-Pilot or i-Pilot Link
- Take control of:
 - Speed and steering
 - Spot-Lock
 - AutoPilot
 - High Speed Bypass
- i-Pilot and Link can learn multiple remotes - so you can use your original remote and Micro Remote together
- Includes neck lanyard, is waterproof and floats

CARACTÉRISTIQUES

- Accessoire de télécommande sans fil compact pour le i-Pilot ou le i-Pilot Link
- Prenez le contrôle :
 - De la vitesse et de la direction
 - Du mode Spot-Lock
 - Du pilote automatique
- Des dépassements à haute vitesse
- Le i-Pilot et le Link peuvent apprendre à fonctionner avec plusieurs télécommandes – vous pouvez donc utiliser votre télécommande d'origine et la microtélécommande ensemble
- Équipée d'un codon pour être portée autour du cou, résiste à l'eau et flotte



MICRO REMOTE ACCESSORY FOR I-PILOT AND I-PILOT LINK

ACCESSOIRE DE MICROTÉLÉCOMMANDE POUR LE 1-PILOT ET LE 1-PILOT LINK

i-Pilot and i-Pilot Link give you full command of your motor. But when you want simplified, compact control, the Micro Remote accessory provides quick command of the most used features. i-Pilot and Link can learn multiple remotes, and all of our remotes are watertight and float.

Le i-Pilot et le i-Pilot Link vous donnent le plein contrôle sur votre moteur. Mais quand vous voulez un contrôle compact et simplifié, l'accessoire de microtélécommande vous fournit une commande rapide des fonctionnalités les plus utilisées. Le i-Pilot et le Link peuvent apprendre à fonctionner avec plusieurs télécommandes et toutes nos télécommandes sont étanches et flottent.



REMOTE ONLY. COMPLETE I-PILOT OR I-PILOT LINK SYSTEM SOLD SEPARATELY.

This Micro Remote is designed for use as an additional remote for an i-Pilot Link or i-Pilot system. Requires CR2450 battery (included.)

TÉLÉCOMMANDE UNIQUEMENT. SYSTÈME I-PILOT LINK OU I-PILOT COMPLET VENDU SÉPARÉMENT. Cette microtélécommande est conçue pour être utilisée comme une télécommande supplémentaire pour un système i-Pilot Link ou i-Pilot. Nécessite une pile CR2450 (incluse).



WARNING: This product contains chemical(s) known to the state of California to cause cancer and/or reproductive toxicity.



Johnson Outdoors Marine Electronics, Inc.

121 Power Drive Mankato, MN 56001 minnkotamotors.com Made in Taiwan

@2014 All Rights Reserved
Johnson Outdoors Marine Electronics, Inc.
U.S. Patent Nos. 86,145,012,15,884,213;
other patents pending.
Part # 2375539
Product Contains:
FCC ID: T62-IPMIC
CIC ID: 4397-AIPMIC
Product Code: 1866360
Micro Remote